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Verksamhetsberättelse 2024 

 
Racketsport  
Hösten 2024 markerade en nystart för racketsportssektionen, där vi inspirerades av det 

internationella lyftet för bordtennis. I stället för att enbart erbjuda pickleball utökade vi 

verksamheten och lanserade Racketsöndagar, där deltagarna kunde spela såväl bordtennis, 

badminton som pickleball. Under hösten genomförde vi åtta tillfällen i stora hallen, varje 

söndag mellan kl. 15-17.  

  

Intresset har varit stort, med en toppnotering på 50 deltagare (27 barn och 13 vuxna) och ett 

stabilt snitt på runt 30 personer per tillfälle. Särskilt bordtennis har varit populärt, vilket ledde 

till att vi behövde fler bord. Vi fick tillfälligt låna ett från Böda IK och ett från Böda 

Cementgjuteri. Efter ett uppskattat reportage i Ölandsbladet i december kontaktade 

kommunen oss och meddelade att de kommer att bidra med två nya bord.  

  

Vid uppstarten fick vi även ekonomiskt stöd från RF-SISU, vilket möjliggjorde inköp av fler 

bordtennisracketar och bollar.  

  

Planen är att ansöka till Bordtennisförbundet efter årsmötet.   

  

I sektionen har Mattias Carlsson, Åsa Byström och Sofie Loirendal varit engagerade.  
 

 

 


